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Rada Miejska w Kunowie 
 

 

 

PROTOKÓŁ LX.2021 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie  

z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1310, a zakończono o godz. 1455 tego samego dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad.    
(13:10:58 - 13:14:21) 
 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2021 r. poz. 1372) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imie status uwagi 

1 Banasik Jadwiga obecna   

2 Banasik Katarzyna obecna   

3 Bek Piotr obecny   

4 Ćwik Marta obecna   

5 Ćwiklińska Renata obecna   

6 Domagała Barbara obecna   

7 Jałocha Jarosław obecny   

8 Łucka Teresa obecna   

9 Mikos Marek nieobecny  usprawiedliwiony 

10 Ożdżyńska Jolanta obecna   

11 Pająk Maria nieobecna  usprawiedliwiona 

12 Rakoczy Piotr obecny   

13 Różalski Darek obecny   

14 Szwajda Cezary obecny   
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15 Wanat Grzegorz obecny   

 

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek otworzył sesję, przywitał 

wszystkich obecnych radnych oraz pozostałe osoby uczestniczące w sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie stwierdził obecność 13 radnych, co 

stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał w posiedzeniu. 

 

Listy obecności osób uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej: 

a) z dnia 17.06 2021 r.; 

b) z dnia 24.06. 2021 r.; 

c) z dnia 13.07.2021 r.; 

d) z dnia 06.08.2021 r.; 

4. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do roku szkolnego 

2021/2022. 

5. Informacja na temat działalności podmiotów odpowiedzialnych za stan 

zdrowia mieszkańców gminy Kunów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kunów. 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Kunów obejmującego sołectwo Boksycka. 

8. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie 

w okresie między sesjami. 
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9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 

międzysesyjnym. 

10. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie obrad. 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do radnych czy są 

pytania lub uwagi do porządku obrad. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad. 

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Kunowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 13:14:47 - 13:15:08 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Banasik Jadwiga ZA 

2 Banasik Katarzyna ZA 

3 Bek Piotr ZA 

4 Ćwik Marta ZA 

5 Ćwiklińska Renata ZA 

6 Domagała Barbara ZA 
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7 Jałocha Jarosław ZA 

8 Łucka Teresa ZA 

9 Mikos Marek nieobecny 

10 Ożdżyńska Jolanta ZA 

11 Pająk Maria nieobecna 

12 Rakoczy Piotr ZA 

13 Różalski Darek ZA 

14 Szwajda Cezary ZA 

15 Wanat Grzegorz ZA 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 

proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 26.08.2021 r. stanowi załącznik 

Nr 2 do protokołu. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej:    
(13:15:23 - 13:16:01) 

 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że projekty 

czterech protokołów zostały udostępnione na tabletach. 

3.a. Protokół z dnia 17.06 2021 r. 
 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do radnych czy są 

pytania lub uwagi do protokołu z dnia 17.06.2021 r. 
 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie protokół 

z dnia 17.06.2021 r. 

 

głosowanie Protokół z dnia 17.06 2021 r. 

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Kunowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 13:16:25 - 13:17:03 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Banasik Jadwiga ZA 

2 Banasik Katarzyna ZA 

3 Bek Piotr ZA 

4 Ćwik Marta ZA 

5 Ćwiklińska Renata ZA 

6 Domagała Barbara ZA 

7 Jałocha Jarosław ZA 

8 Łucka Teresa ZA 

9 Mikos Marek nieobecny 

10 Ożdżyńska Jolanta ZA 

11 Pająk Maria nieobecna 

12 Rakoczy Piotr ZA 

13 Różalski Darek ZA 

14 Szwajda Cezary ZA 

15 Wanat Grzegorz ZA 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 

z dnia 17.06 2021 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce oznaczonej: Or.0002.8.2021 

3.b. Protokół z dnia 24.06.2021 r. 
 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do radnych czy są 

pytania lub uwagi do protokołu z dnia 24.06.2021 r. 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 

protokół z dnia 24.06.2021 r. 

 

głosowanie Protokół z dnia 24.06.2021 r. 

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Kunowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 13:17:43 - 13:18:11 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Banasik Jadwiga ZA 

2 Banasik Katarzyna ZA 

3 Bek Piotr ZA 

4 Ćwik Marta ZA 

5 Ćwiklińska Renata ZA 

6 Domagała Barbara ZA 

7 Jałocha Jarosław ZA 

8 Łucka Teresa ZA 

9 Mikos Marek nieobecny 

10 Ożdżyńska Jolanta ZA 

11 Pająk Maria nieobecna 

12 Rakoczy Piotr ZA 
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13 Różalski Darek ZA 

14 Szwajda Cezary ZA 

15 Wanat Grzegorz ZA 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 

z dnia 24.06 2021 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce oznaczonej: Or.0002.8.2021 

3.c. Protokół z dnia 13.07.2021 r. 
 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do radnych czy są 

pytania lub uwagi do protokołu z dnia 13.07.2021 r. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 

protokół z dnia 13.07.2021 r. 

 

głosowanie Protokół z dnia 13.07.2021 r. 

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Kunowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 13:18:39 - 13:19:02 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Banasik Jadwiga ZA 
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2 Banasik Katarzyna ZA 

3 Bek Piotr ZA 

4 Ćwik Marta ZA 

5 Ćwiklińska Renata ZA 

6 Domagała Barbara ZA 

7 Jałocha Jarosław ZA 

8 Łucka Teresa ZA 

9 Mikos Marek nieobecny 

10 Ożdżyńska Jolanta ZA 

11 Pająk Maria nieobecna 

12 Rakoczy Piotr ZA 

13 Różalski Darek ZA 

14 Szwajda Cezary ZA 

15 Wanat Grzegorz ZA 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 

z dnia 13.07 2021 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce oznaczonej: Or.0002.8.2021 

3.d. Protokół z dnia 06.08.2021 r. 
 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do radnych czy są 

pytania lub uwagi do protokołu z dnia 06.08.2021 r. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 

protokół z dnia 06.08.2021 r. 

 

głosowanie Protokół z dnia 06.08.2021 r. 

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Kunowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 13:19:31 - 13:19:54 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Banasik Jadwiga ZA 

2 Banasik Katarzyna ZA 

3 Bek Piotr ZA 

4 Ćwik Marta ZA 

5 Ćwiklińska Renata ZA 

6 Domagała Barbara ZA 

7 Jałocha Jarosław ZA 

8 Łucka Teresa ZA 

9 Mikos Marek nieobecny 

10 Ożdżyńska Jolanta ZA 

11 Pająk Maria nieobecna 

12 Rakoczy Piotr ZA 

13 Różalski Darek ZA 

14 Szwajda Cezary ZA 

15 Wanat Grzegorz ZA 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 

z dnia 06.08 2021 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce oznaczonej: Or.0002.8.2021 
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4. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do roku szkolnego 

2021/2022.    
(13:20:33 - 13:36:09) 

 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej dokonała objazdu 

placówek oświatowych na terenie gminy Kunów i dokonała przeglądu stanu przygotowań 

szkół i przedszkoli do rozpoczynającego się nowego roku szkolnego. Ponadto 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Panią Barbarę Domagałę o przedstawienie informacji w tym zakresie; 

 

- Przewodnicząca Komisji Radna Barbara Domagała przedstawiła protokół 

z wyjazdowego posiedzenia Komisji; 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 

przedmiotowego protokołu i zapytał dyrektorów placówek oświatowych obecnych na 

posiedzeniu oraz radnych, czy mają jeszcze jakieś dodatkowe informacje do dodania lub 

uzupełnienia. 

 

Nie przedstawiano dodatkowych informacji. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował dyrektorom 

placówek oświatowych gminy za przygotowanie obiektów do nowego roku szkolnego 

2021/2022. 
 

Protokół z wyjazdowego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 

Zdrowia i Opieki Społecznej w celu oceny przygotowania placówek oświatowych do 

nowego roku szkolnego 2021/22 stanowi załącznik Nr 3 do protokołu 
 

5. Informacja na temat działalności podmiotów odpowiedzialnych za stan 

zdrowia mieszkańców gminy Kunów.    
(13:36:10 - 14:17:18) 

 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek, przywitał Dyrektora Vitamedu 

Pana doktora Andrzeja Wyjadłowskiego i poprosił o przedstawienie informacji 

z działalności placówki, 

- Doktor Andrzej Wyjadłowski przedstawił informację w tym zakresie, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o przedstawienie 

nowego lekarza, który rozpoczął pracę w placówce Vitamed, 

- Doktor Nikodem Skoczeń przedstawił się i zadeklarował chęć współpracy, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jakieś pytania do 

przedstawicieli Vitamedu? 

-Radna Barbara Domagała w imienniu Komisji podziękowała dyrektorowi za 

przedstawienie informacji i zapytała, czy to prawada, że od września wizyty 

stomatologiczne w ośrodku zdrowia nie będą świadczone na NFZ, 
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- Doktor Andrzej Wyjadłowski poinformował, że nie posiada informacji w tym 

przedmiocie, ponieważ opiekę stomatologiczną w gminie Kunów przejęła firma 

stomatologiczna Pani Igi Reszczyk, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś 

pytania do przedstawicieli Vitamedu? 

- Radna Renata Ćwiklińska zapytała w jaki sposób doktor przewiduje szczepienia dzieci 

do 12 roku życia. Czy to będzie w szkołach, czy w przychodni? 

- Doktor Andrzej Wyjadłowski poinformował, że te informację są tylko w mediach. W tej 

chwili nie ma żadnego rozporządzenia dotyczącego szczepień dzieci i nie posiada 

żadnych informacji w tym zakresie, ale jeśli będzie możliwość szczepienia to wszelkie 

możliwe działania będą podejmowane, 

- Radny Darek Różalski zapytał o dane osób zaszczepionych, które zostały przedstawione 

w ogólnej informacji z działalności placówki, które stanowiły 30% w gminie Kunów, czy 

one pochodzą z centralnego rejestru, czy tylko osób zaszczepionych w ośrodku, 

- Doktor Andrzej Wyjadłowski poinformował, że są to dane z ośrodka, ale te dane 

szacunkowo różnią się o ok. 500 osób zaszczepionych w innych placówkach,  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że według 

informacji z mediów w gminie Kunów poziom zaszczepienia wynosi 40% i zapytał, czy 

są jeszcze pytania do doktora, 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

-Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił pielęgniarkę szkolną 

Panią Elizę Gałęzia o przedstawienie informacji dotyczącej młodzieży w zakresie higieny 

i profilaktyki, 

- Pielęgniarka szkolna pani Eliza Gałęzia przedstawiła informację w przedmiotowym 

zakresie, 

-Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do pani 

Elizy Gałęzia, 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

-Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował pani Elizie Gałezia 

za przedstawienie informacji i poprosił o zabranie głosu przez pielęgniarkę 

z przedsiębiorstwa EDI-MED panią Edytę Kabałę w celu przekazania informacji 

dotyczących świadczonych usług dla mieszkańców gminy Kunów, 

- Pielęgniarka podstawowej opieki zdrowotnej oraz środowiskowo-rodzinnej Edyta 

Kabał przedstawiła obszerną informację w zakresie swojej działalności, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował pani Edycie Kabale 

i zapytał, czy są pytania do pani Edyty, 

- Radna Barbara Domagała zapytała, czy jeśli ktoś jest zapisany do innej przychodni to 

dodatkowo może też skorzystać z usług pani Edyty Kabały, czy musi wybrać konkretny 

ośrodek? 

- Pielęgniarka POZ Pani Edyta Kabała poinformowała, że decyzja odnośnie wyboru 

lekarza czy pielęgniarki leży po stronie pacjenta, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś 

pytania? 

 

Nie zgłoszono pytań. 
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- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do punktu 6. 
 

Raport z działalności VITAMED S.C. w 2020/2021 stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kunów. 
 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały, 

- Sekretarz Gminy Kunów Aneta Szloser-Tyczyńska, w imieniu nieobecnej Kierownik 

Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandry Bernaciak przedstawiła projekt 

procedowanej uchwały, 

- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki 

Społecznej Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. 

przedmiotowego projektu uchwały, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi 

do przedmiotowego projektu uchwały, 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kunów. 

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Kunowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 14:22:21 - 14:22:40 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Banasik Jadwiga ZA 

2 Banasik Katarzyna ZA 

3 Bek Piotr ZA 

4 Ćwik Marta ZA 

5 Ćwiklińska Renata ZA 

6 Domagała Barbara ZA 

7 Jałocha Jarosław ZA 

8 Łucka Teresa ZA 

9 Mikos Marek nieobecny 

10 Ożdżyńska Jolanta ZA 

11 Pająk Maria nieobecna 

12 Rakoczy Piotr ZA 

13 Różalski Darek ZA 

14 Szwajda Cezary ZA 

15 Wanat Grzegorz ZA 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 

przedmiotową uchwałę. 

Kserokopia projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kunów stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka. 
 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały, 

- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur, 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały, 
- Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 

Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 

uchwały 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi 

do przedmiotowego projektu uchwały, 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

głosowanie Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Kunów obejmującego sołectwo Boksycka. 

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Kunowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 14:26:31 - 14:26:54 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Banasik Jadwiga ZA 

2 Banasik Katarzyna ZA 

3 Bek Piotr ZA 

4 Ćwik Marta ZA 

5 Ćwiklińska Renata ZA 

6 Domagała Barbara ZA 

7 Jałocha Jarosław ZA 

8 Łucka Teresa ZA 

9 Mikos Marek nieobecny 

10 Ożdżyńska Jolanta ZA 

11 Pająk Maria nieobecna 
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12 Rakoczy Piotr ZA 

13 Różalski Darek ZA 

14 Szwajda Cezary ZA 

15 Wanat Grzegorz ZA 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 

przedmiotową uchwałę. 

Kserokopia projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka, stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

8. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Kunowie w okresie między sesjami.    
(14:27:21 - 14:29:34) 
 

W dyskusji wzięli udział:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił swoje sprawozdanie 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie 

w okresie międzysesyjnym.    
(14:29:36 - 14:30:20) 
 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że Burmistrz 

Miasta i Gminy Kunów obecnie przebywa na urlopie wypoczynkowym, ale po 

uzgodnieniu ustalono, że krótką informację przekaże Sekretarz Gminy Aneta Szloser-

Tyczyńska,  

- Sekretarz Gminy Kunów Aneta Szloser-Tyczyńska poinformowała, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między sesjami zostało 

przygotowane i przekazane na tabletach radnych, a także jest dostępne dla ogółu 

mieszkańców. 
 

10. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań.    
(14:30:22 - 14:36:37) 
 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przed sesją 

wpłynęło 12 interpelacji od radnych. 

Radna Renata Ćwiklińska złożyła 9 interpelacji dotyczących poszczególnych 

miejscowości tj.: 

1. Udziców: 

1) Zamontowanie na drodze progu zwalniającego, 

2) Uzupełnienie ubytków w nawierzchni na drodze w Udzicowie Górnym powstałe 

w wyniku usuwania studzienek, 

3) Prośba o częstsze patrole policji na trasie łączącej Udziców Górny z Udzicowem 

Dolnym, 
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2. Bukowie: 

1) Wyrównanie nawierzchni boiska przy szkole w Bukowiu, 

2) Wyczyszczenie rowu przy zapadlinie na drodze w Bukowiu, 

3) Wykonanie projektu na odwodnienie i odbudowę nawierzchni przy zapadlinie na 

drodze w Bukowiu, 

3. Biechów: 

1) W imieniu rolnika, który prosi o uregulowanie pasa drogowego przy działce Nr 

139/3 oraz o doprowadzenie tej drogi do użyteczności poprzez odkrzaczenie, 

poprawienie nawierzchni, ponieważ nie ma możliwości dojazdu do pola, 

2) W imieniu rolników o zasypanie zapadliny uniemożliwiającej dojazd do pól, 

3) Zasypanie ubytków powstałych po opadach deszczu na drogach szutrowych. 

 

Radny Grzegorz Wanata złożył 3 interpelacje dotyczące: 

1) Uzupełnienie ubytku w nawierzchni na ul. Fabrycznej powstałego w wyniku awarii 

wodociągu, 

2) Wstawienie znaków drogowych na ul. Małachowskiej od strony kamieniołomów 

informujących o nazwie miejscowości i ulicy, 

3) Regularne sprzątanie na ul. Słowackiego zaległej ziemi, która podczas opadów 

spływa z bocznych uliczek i zalega na ulicy. 

 

Przedmiotowe interpelacje znajdują się w teczce oznaczonej Nr: Or.0003.27-38.2021 

pn.: „Wnioski, Interpelacje Radnych”. 
 

11. Wolne wnioski i informacje.    
(14:36:38 - 14:54:32) 

 

Dyskusja:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jakieś wnioski 

i informacje, 

- Radna Barbara Domagała zgłosił wniosek ustny o nawiezienie kruszywa do drogi 

dojazdowej do gościńca „Baby Jagna”, 

Radna Marta Ćwik złożyła wniosek ustny o poprawę stanu nawierzchni drogi na 

ul. Borowskiej, 

- Radna Katarzyna Banasik złożyła podziękowanie za wykonanie zgłaszanych przez 

radną prac porządkowych oraz za zamontowanie dwóch lamp ulicznych, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przekazał zaproszenia kierowane 

do Rady Miejskiej w Kunowie do wzięcia udziału w następujących imprezach 

okolicznościowych: 5 września 2021 r. Stowarzyszenie „Na Rzecz Rozwoju Boksycki” 

oraz Stowarzyszenie „Przyjazna Szkoła” w Wymysłowie organizują piknik 

„Niepodległa” i święto pieczonego ziemniaka w szkole w Wymysłowie oraz 17 września 

2021 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kunów, Rada Miejska w Kunowie, Towarzystwo 

przyjaciół ziemi Kunowskiej oraz Gminna Rada Sportu i Młodzieżowa Rada Miejska 

w Kunowie organizują imprezę „Łączy nas bieganie” adresowanej do dzieci i młodzieży, 

-Sekretarz Gminy Kunów Aneta Szloser-Tyczyńska w imieniu Burmistrza Lecha Łodeja 

również przekazała zaproszenia oraz zachęciła do wzięcia udziału na dwie inne 

uroczystości: 29 sierpnia na Mszę Dożynkową oraz 1 września- uroczyste złożenie 

kwiatów na cmentarzu parafialnym, 
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- Mieszkanka miejscowości Boksycka zapytała w jakim terminie będzie podjęta 

ostateczna decyzja w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Boksycka, 

- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

poinformowała, że procedura zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego opiera sią na ustawie o zagospodarowaniu przestrzennym i trwa ona 

minimum 2 lata. Pierwsze publiczne wyłożenie po stworzeniu projektu, zaopiniowaniu 

i uzgodnieniu z prawie 50 instytucjami nastąpiło we wrześniu 2020 r. Po wyłożeniu do 

publicznego wglądu przez mieszkańców wpłynęły uwagi do przedmiotowego 

dokumentu. Urbanista po przeanalizowaniu uwag dokonał zmian w projekcie planu co 

skutkowało cofnięciem się w procedurze zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Ponowne wyłożenie do publicznego wglądu mieszkańców 

z naniesionymi zmianami i uzyskanymi niezbędnymi opiniami i uzgodnieniami nastąpiło 

wiosną 2021 r. Rada Miejska podjęła uchwałę o zmianie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo 

Boksycka. Przedmiotowa uchwała została przesłana do Wojewody Świętokrzyskiego 

celem uzgodnienia. Wojewoda rozstrzygnięciem nadzorczym uchylił podjętą uchwałę 

w całości. Na dzisiejszej sesji została podjęta uchwała wyłączająca tereny, które nie 

uzyskały zgody na wyłączenie z produkcji nierolniczej tylko leśnej. W związku 

z powyższym w najbliższym możliwym okresie ponownie zostanie wyłożony plan do 

publicznego wglądu i w październiku przekażemy projekt uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 

obejmującego sołectwo Boksycka pod obrady Rady Miejskiej w Kunowie. Po podjęciu 

przedmiotowej uchwały przez Radę Miejską w Kunowie, ponownie zostanie przesłana 

do uzgodnienia przez Wojewodę. Kierownik poinformowała, iż w listopadzie będziemy 

mieli ten miejscowy plan.  

Ponadto jak mieszkanka wspomniała trzy osoby udzieliły dotacji gminie w związku ze 

złożonymi wnioskami o zmianę zagospodarowania gruntów. W międzyczasie wpłynęło 

bardzo dużo innych wniosków od mieszkańców i została podjęta decyzja, że gmina 

dołoży środków i zmianie będzie podlegała cała miejscowość Boksycka. Taka decyzja 

wynikała również z planów inwestycyjnych gminy np. teren rekreacyjny, który w 

Boksycce planowany jest do realizacji. W obecnym planie nie ma możliwości 

wybudowania altany, a po zmianie taka możliwość nastąpi. Pomimo udzielenia tej dotacji 

całość miejscowości zostanie zmieniona. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek dopowiedział, że obecnie 

końcowy czas realizacji obecnego projektu i podjęcie tej uchwały to okres do około 

dwóch miesięcy, 

- Mieszkanka dopytała, dlaczego w 2017 r. gmina zostawiła sołectwo Boksycka na 16 

miejscu w gminie. Wcześniej zgłosiło się tylko trzy osoby chętne do zmiany 

zagospodarowania gruntów, a później okazało się, że chętnych jest więcej, 

-Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odpowiedział, że wytwarza się 

polemika, która nie ma wpływu na obecną sytuację. Poinformował, że Pani Kierownik 

cały czas sprawuje pieczę nad przedsięwzięciem i końcowy czas zakończenia sprawy to 

do około 2 miesięcy, 

- Mieszkanka zapytała, czy może uzyskać informację, ilu osobom i komu będą odralniane 

grunty, ponieważ chciałaby porozmawiać z mieszkańcami, 

-Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odpowiedział, że nie wie czy 

gmina może udzielić takich informacji, Pani może wystąpić w formie pisemnej 

o udzielenie takich informacji, a pracownicy urzędu udzielą odpowiedzi zgodnej 

z obowiązującymi przepisami prawa, 
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- Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Radna Renata Ćwiklińska dopowiedziała, że jeśli jest potrzeba zaopiniowania czy 

podjęcia jakiej uchwały odnośnie zmiany planu zwoływane są posiedzenia w najkrótszym 

czasie jaki jest możliwy i podejmowane działania, aby skrócić czas podjęcia ostatecznej 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka, lecz nikt nie wiem jakie 

zmiany czy zastrzeżenia będą kierowane do przedmiotowej uchwały, 

-Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek dopowiedział, że teraz pozostaje 

tylko poczekać na przebieg sprawy i zapytał czy ktoś jeszcze chciałby przekazać jaką 

informację lub zgłosić uwagę? 

 

Brak chętnych. 

 

12. Zakończenie obrad.    
(14:54:35 - 14:54:50) 
 

Dyskusja: 

-Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LX sesji Rady 

Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w posiedzeniu. 

Wypowiedzi stanowią załącznik multimedialny do niniejszego protokołu. 

Płyta CD stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 

https://portal.posiedzenia.pl/KUNOW?action=video&id=paOPcw61baHxeXjKWDAUJ

VUh1y5kApDp9ipYosEj86x7WQPY2DDahY473kGvcZx0 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


